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                                           PROTOKÓŁ  Nr VII/2015                           
 

z   sesji Rady Gminy Wodzisław odbytej w dniu 26 maja  2015 roku  
w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Wodzisławiu 

  

 Sesja Rady Gminy Wodzisław trwała od godziny 900  do godziny 1215. Obradom 

przewodniczyła pani Stanisława Nowak Przewodnicząca Rady Gminy.  Na stan 15 radnych                

w sesji  uczestniczyło 14 radnych- nieobecna radna Małgorzata Hola (  lista obecności 

stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

Ponadto obecni byli, zaproszeni goście: pani Bożena Szczypiór Wójt Gminy Wodzisław,    

pani Zdzisława Kowalska Skarbnik Gminy Wodzisław,  pani Renata Koziara Sekretarz 

Gminy, Radni Powiatu Jędrzejowskiego pan Andrzej Baran i pan Zygmunt Ozga, pan Marcin 

Bekier Dyrektor Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu, kierownicy jednostek 

organizacyjnych gminy, oraz inni zainteresowani obradami ( listy obecności – załączniki               

Nr 2,3,4, do protokołu).  

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powołanie sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcie sprawozdania finansowego oraz z działalności  

Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu za 2014 rok. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej  Gminy Wodzisław na lata                

2015-2021, 

b) zmian budżetu i w budżecie gminy na 2015 rok, 

c) zmieniająca uchwałę Nr IV/14/2015 Rady Gminy Wodzisław z dnia 27 stycznia 

2015r. w sprawie przyjęcia programu działania Gminnej Komisji d.s. 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2015 rok, 

d) zmiany  uchwały  Nr IX/53/07 Rady Gminy Wodzisław  z dnia 31 sierpnia 2007 

roku w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia  Lokalna Grupa Działania 

„Ziemia Jędrzejowska-Gryf”. 

9. Informacja na temat realizacji obowiązków Gminy wynikających z ustawy                              

o odpadach. 
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10. Informacja dotycząca realizacji wniosków i udziału gminy w Regionalnym Programie 

Operacyjnym dla województwa Świętokrzyskiego, PROW i POKL. 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

12. Sprawy różne. 

13. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Pkt.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Siódmą sesję obecnej kadencji Rady Gminy Wodzisław otworzyła Przewodnicząca  

Rady Gminy pani Stanisława Nowak wypowiadając formułę „Wysoka Rado! Otwieram 

siódmą sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”.  

Pkt.2. Powołanie sekretarza obrad.  

Na sekretarza obrad powołano radnego Henryka Kowal,  jednogłośnie – 13 za,                 

w głosowaniu jawnym. 

Pkt.3.Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodnicząca   Rady Gminy  poinformowała że przez aklamację wprowadza punkt 

11 porządku obrad „ odpowiedzi na interpelacje i zapytania”, a pozostałe punkty zmieniają 

liczbę porządkową.  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

 Za przyjęciem porządku obrad radni opowiedzieli się jednogłośnie 13 za,                                         

w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła przyjęcie porządku obrad. 

 

Pkt. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

Przewodnicząca   Rady Gminy  poinformowała zebranych, że do chwili rozpoczęcia 

dzisiejszej sesji nie wpłynęły żadne uwagi ani poprawki odnośnie protokołu Nr VI/2015                

z   sesji  Rady Gminy z dnia  28 kwietnia  2015 roku. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w protokołu. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 
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 Za przyjęciem protokołu,  radni opowiedzieli się  jednogłośnie- 13 za,    w głosowaniu 

jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  przyjęcie protokołu Nr VI/2015 z obrad   sesji 

rady  z dnia 28 kwietnia 2015  roku. 

 

Pkt. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 Pani Bożena Szczypiór Wójt Gminy przedstawiła sprawozdanie ze swojej  

działalności   ( sprawozdanie na piśmie stanowi załącznik Nr 5 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w  sprawozdania. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się 

jednogłośnie 13 za, w głosowaniu  jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła przyjęcie przedłożonego sprawozdania. 

 

Pkt. 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Artur Oleksiak pytał, czy gmina realizuje jakiś program wymiany ogrodzeń i 

jakie są warunki żeby z niego skorzystać.  

Radny Robert Dziób pytał, dlaczego tak późno jest przeprowadzany przetarg na 

zakup kruszywa i czy można go przeprowadzić w taki sposób aby obejmował dwa lata.  

Radny Wiesław Kowalski interweniował w sprawie remontu drogi Przyłęczek – 

Judasze gdyż obecnie jest ona nieprzejezdna. 

Radna Jadwiga Błaszczyk zwróciła się z pytaniem do radnych powiatowych, kiedy 

będą udrożniane przepusty przy drodze powiatowej Pękosław Kowalów Górny.  

 

Pkt. 7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcie sprawozdania finansowego oraz                         

z działalności  Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu za 2014 rok. 
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 Sprawozdanie omówił pan Marcin Bekier Dyrektor Gminnego Ośrodka Zdrowia w 

Wodzisławiu. 

Poinformował, że funkcję dyrektora pełnio od 4 maja. Sprawozdanie za 2014 rok 

zostało sporządzone przez pełniącą obowiązki księgową panią Małgorzatę Płazińską i przyjął 

je do wiadomości. Do dnia dzisiejszego trwa weryfikacja majątku GOZ oraz sald należności i 

zobowiązań. Zwrócił się do radnych aby przyjąć przedłożone sprawozdanie. W ciągu roku 

błędy w sprawozdaniu będą zweryfikowane. Ze sprawozdania wynika, że sytuacja finansowa 

GOZ jest zła i nie ma możliwości terminowego regulowania zobowiązań. Wynoszą one 

457.090,18zł. Będą zarządzone zmiany w GOZ. Doszukał się możliwości zwiększenia 

dochodów i ograniczenia kosztów np. w Lubczy ograniczony zostanie metraż zajmowany 

przez GOZ, będzie weryfikacja umów z kontrahentami np. dot. badań gdyż są one wyższe o 

60% niż mogłyby być, opłata za ogrzewanie filii w Lubczy jest naliczana poza sezonem 

grzewczym i należy to zmienić. Można uzyskać inne dochody np. do tej pory w umowie nie 

była uwzględniona położna, a taka jest zatrudniona w Lubczy, nie było świadczenia 

związanego z transportem dla POZ, nie było weryfikacji dzieci  niepełnosprawnych za co 

można uzyskać dodatkowe punkty. Można rozszerzyć kontrakt w rehabilitacji bo jest taka 

możliwość. W Wodzisławiu będzie starał się uruchomić ponownie gabinet ginekologii- 

stwierdził, że błędem było rozwiązanie umowy na te świadczenia. Kontrakt spadał gdyż nie 

był wykonywany. Jest możliwość realizowania programów profilaktycznych. 

Skarbnik gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcie sprawozdania 

finansowego oraz   z działalności  Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu za 2014 rok( 

projekt stanowi załącznik nr 6 do protokołu, opinia komisji Zdrowia… stanowi załącznik nr 7 

do protokołu). 

Pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia informacji.  

W głosowaniu brało udział 12 radnych ( nie głosował radny Wiesław Kowalski).  

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 12 za, w głosowaniu  jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr VII/39/2015 w sprawie 

przyjęcie sprawozdania finansowego oraz  z działalności  Gminnego Ośrodka Zdrowia 

w Wodzisławiu za 2014 rok. 
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Pkt.8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

Pani przewodnicząca poinformowała, że przedłożone projekty uchwał były omawiane 

na posiedzeniu komisji rozwoju i otrzymały pozytywną opinię (opinia komisji stanowi 

załącznik nr 8  do protokołu). Projekt uchwały w sprawie: 

a) projekt uchwały zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata 

2015-2021r., przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 9 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 12 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr VII/40 /2015 w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata 2015-2021r. 

 

b) projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie gminy na 2015 rok, przedstawiła 

skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 10 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 12 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr VII/41/2015 w sprawie 

zmian budżetu i w budżecie gminy na 2015 rok. 

c) zmieniająca uchwałę Nr IV/14/2015 Rady Gminy Wodzisław z dnia 27 stycznia 2015r. w 

sprawie przyjęcia programu działania Gminnej Komisji d.s. Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2015 rok, projekt przedstawiła sekretarz gminy ( projekt stanowi załącznik 

nr 11 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 
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W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 12 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr VII/42/2015 zmieniająca 

uchwałę Nr IV/14/2015 Rady Gminy Wodzisław z dnia 27 stycznia 2015r. w sprawie 

przyjęcia programu działania Gminnej Komisji d.s. Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2015 rok. 

 

d ) projekt uchwały w sprawie zmiany  uchwały  Nr IX/53/07 Rady Gminy Wodzisław  z dnia 

31 sierpnia 2007 roku w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia  Lokalna Grupa Działania 

„Ziemia Jędrzejowska-Gryf”, projekt przedstawiła sekretarz gminy ( projekt stanowi załącznik 

nr 12 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 12 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr VII/43/2015 w sprawie 

zmiany  uchwały  Nr IX/53/07 Rady Gminy Wodzisław  z dnia 31 sierpnia 2007 roku w 

sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia  Lokalna Grupa Działania „Ziemia 

Jędrzejowska-Gryf”. 

 

Przewodnicząca rady gminy ogłosiła 10 min. przerwę.  

Na sesję przybył radny Sławomir Gala. 

 

Ad.9. Informacja na temat realizacji obowiązków Gminy wynikających z ustawy                              

o odpadach. 

Informację przedstawiła pani Agnieszka Marzec – referent d.s. gospodarki odpadami                       

( informacja stanowi załącznik nr 13 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

 

Ad.10. Informacja dotycząca realizacji wniosków i udziału gminy w Regionalnym 

Programie Operacyjnym dla województwa Świętokrzyskiego, PROW i POKL. 
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Informację przedstawiła pani Monika Skalmierska – asystent wójta ( informacja stanowi 

załącznik nr 14 do protokołu).  

Radny Wiesław Kowalski przypomniał, że był wniosek w sprawie usterek 

pogwarancyjnych przy remoncie budynku Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu. 

Radny pytał czy wniosek został zrealizowany.  

Pani wójt poinformowała, że część usterek została usunięta. Jest problem z 

marmolitem położonym na elewacji budynku. Będzie on usunięty, a ściany na nowo zostaną 

otynkowane i pomalowane.  

Radny Artur Oleksiak zauważył, że marmolit należy kłaść gdy nie ma wilgoci. 

Pani wójt wyjaśniła, że przy jego montażu było sucho. Należy przykleić cienką 

warstwę styropianu.  

Ad.11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

Pani wójt odpowiadając na wniosek: 

- radnego Wiesława Kowalskiego w sprawie remontu drogi Przyłęczek- Judasze wyjaśniła, 

że problem ten był niejednokrotnie poruszany. Do 15 czerwca powiat zapewnił, że droga 

będzie wyremontowana. Zgłosiła potrzebę wykonania przepustu oraz położenia nawierzchni 

asfaltowej, 

- radnego Roberta Dziób dot. przetargu na kruszywo stwierdziła, że nie jest on opóźniony. 

Wyjaśniła, że zmienili się sołtysi i rady sołeckie i nie we wszystkich sołectwach 

zaakceptowano wydatki zaplanowane w ramach funduszu sołeckiego. Dlatego też dała czas 

na zmiany gdyż wiele zadań dot. właśnie kupna kruszywa. Dodała, że po przetargu okazało 

się, że cena kruszywa jak również jego transport jest niższa. W przyszłym roku przetarg na 

pewno będzie wcześniej. Odnosząc się do tematu przetargów pani wójt poinformowała, że 

opracowywana jest specyfikacja do przetargu na odbiór odpadów pomimo, że obecna 

umowa obowiązuje do końca roku. Nowa umowa będzie na 2 lata. Jest to zasadne i cena 

powinna być niższa. Odnośnie przetargu na dowóz uczniów poinformowała, że cena na 

obecny rok szkolny była niższa niż planowano i ma nadzieję, że na nowy rok również tak 

będzie. Odnośnie uwagi radnego Roberta Dziób dot. możliwości ogłoszenia przetargów na 2-

3 lata poinformowała, że jest taka możliwość ale nie jest zwolennikiem takiego rozwiązania. 

Następnie pani wójt poruszyła temat przetargu na remonty dróg powiatowych. Wyjaśniła, że 

w bieżącym roku zdecydowała, że będzie jeden wykonawca na wszystkie odcinki. Przetarg 

będzie ogłoszony w najbliższym czasie. Ma nadzieję, że ceny będą niższe, 
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- odnośnie zapytania radnego Artura Oleksiaka dot. wymiany ogrodzeń na terenie gminy 

wyjaśniła, że radnemu chodziło o wymianę ogrodzenia przy kompleksie sportowym. Piłki z 

boiska przelatywały na prywatną posesję. W ubiegłym roku podniesiono siatkę na boisku. W 

tym roku właściciel sąsiedniej posesji wnioskował o wymianę części ogrodzenia zniszczonej 

przez młodzież przechodzącej przez siatkę. Wymieniono 20m siatki. Prace zostały wykonane 

przez referat gospodarki komunalnej.  

Pan Zygmunt Ozga radny rady powiatu odnosząc się do zapytania radnej Jadwigi 

Błaszczyk dot. czyszczenia przepustów przy drodze powiatowej w Pękosławiu wyjaśnił, że 

problem już został zgłoszony i będzie wnioskował o odpowiedź na piśmie. Dziś jest 

posiedzenie zarządu powiatu.  

Ad.12. Sprawy różne.  

Przewodnicząca rady gminy przedstawiła pismo wójta gminy w sprawie możliwości 

zgłoszenia par małżeńskich obchodzących w tym roku 50 rocznicę pożycia małżeńskiego, 

którym wręczone zostaną odznaczenia państwowe na specjalnie zorganizowanej do tego 

uroczystości.  

Pani wójt wyjaśniła, że ogłoszenie w w/w sprawie zostało przekazane sołtysom. 

Gmina może bezpośrednio proponować ale są pary, które nie wiedz o takiej możliwości. 

Prosiła sołtysów o pomoc w tej sprawie. 

Pani wójt prosiła o zgłaszanie drużyn do udziału w turnieju sołectw. Wnioski należy 

składać do 15 czerwca.  

Radny Marek Siwiec zwrócił się do radnych powiatowych o podjęcie interwencji w 

sprawie wycinki zarośli  przy poboczach dróg powiatowych – zwłaszcza przy 

skrzyżowaniach. Następnie radny poinformował, że płyta rynku porosła chwastami i prosił o 

interwencję w tej sprawie. Odniósł się  również do tematu udrażniania poboczy. 

Zaproponował aby ustalić program na lata 2016-2018, w ramach którego prowadziło by się 

prace na terenie gminy. Problem jest co roku. Woda niszczy drogi. Radny pytał, czy gmina 

będzie miała wpływ na budowę przepustu pod drogą w Mieronicach , tak aby woda mogła 

swobodnie przepływać. Pytał, czy można na taki cel wykorzystać środki unijne.  

Pani wójt wyjaśniła,  że nie przewidywane są fundusze unijne na tego typu prace.  

Sołtys wsi Kowalów Górny pytała, czy w bieżącym roku będzie remontowana droga 

Wodacz- Kowalów Górny gdyż z informacji zawartej ostatnio w prasie wynika, że nie ujęto 

tego zadania.  
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Pani wójt poinformowała, że droga jest w planie. Powiat ogłosi drugi przetarg w 

którym odcinek będzie ujęty. Dodała, że była osobiście u dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Jędrzejowie pana Grada w tej sprawie.  

Sołtys wsi Kowalów Górny zgłosiła problem zarośniętych poboczy przy drogach 

powiatowych.  

Rady powiatu pan Zygmunt Ozga stwierdził, że dokąd rolnicy będą robić nawroty na 

drogach i orać rowy to problem będzie nie rozwiązany. Zapewnił, że droga w Kowalowie na 

pewno będzie remontowana.  

Sołtys wsi Wola Lubecka pytała, czy prawda jest, że powiat w tym roku nie będzie czyścił 

poboczy. 

Sołtys wsi podlesie pytała, czy planowany jest remont drogi w stronę Sadek.  

Pani wójt stwierdziła, że faktycznie miał być dowieziony margiel jednakże obecnie 

firma wstrzymała wywózkę, a pracownicy robią to nielegalnie. Do tej pory współpraca 

przebiegała poprawnie. Margiel jest i będzie wożony  i to tylko kwestia czasu. Są różne drogi 

na terenie gminy które trzeba utwardzić np. w Konarach. 

Sołtys wsi Łany poruszył temat harmonogramu budowy kanalizacji w Łanach. 

Poinformował, że są spekulacje, że firma zrezygnowała.  

Pani wójt wyjaśniła, że firma dalej realizuje zadanie i nie wie skąd spekulacje. Jest 

problem na odcinku od zabudowań sołtysa i należało zmienić projekt. Będzie nowy kosztorys 

różnicowy. Są procedury na które nie ma wpływu. Inwestycja będzie dokończona. Wystąpiła 

do RPO o przesunięcie terminu.  

Przewodnicząca rady gminy złożyła wszystkim życzenia z okazji jutrzejszego Dnia 

Samorządu Terytorialnego.  

Pani wójt przyłączyła się do życzeń. Zauważyła, że przez minione 25 lat nie uniknięto 

błędów. Są luki prawne i sama ustawa była wielokrotnie modyfikowana, dostosowywana do 

obowiązujących przepisów. Samorządowcom życzyła wszystkiego najlepszego i aby 

wszyscy mieli werwę i cierpliwość w pracy w samorządzie pomimo słów krytyki.  

 Pkt. 13. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady Gminy 

Wodzisław pani Stanisława Nowak podziękowała wszystkim za udział w sesji i zamknęła 



10 
 

obrady wypowiadając formułę –„ Wysoka Rado! – zamykam siódmą sesję Rady Gminy 

Wodzisław obecnej kadencji”. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

       Protokolant                           Sekretarz Obrad      Przewodnicząca Rady Gminy 

/  Aleksandra Adamska /           / Henryk Kowal /                        / Stanisława Nowak  / 

 

 


